
 
 

Van: Sjo Smeets  

Verzonden: woensdag 17 januari 2018 12:00 

Aan: Statengriffie 
Onderwerp: Toelichting vragen over veiligheid busschauffeurs tbv vragenhalfuur PS vrijdag as 

 

Geachte griffie, 
 
De volgende urgente vragen wil de fractie van GroenLinks aan GS stellen. 
 
"In de afgelopen jaren  is het aantal toezichthouders/Buitengewone Opsporingsambtenaren op de 
buslijnen in Brabant beperkt. Een aantal toezichthouders in nu ingezet als buschauffeurs. Er zijn 
echter talloze voorbeelden van chauffeurs die verbaal of fysiek worden aangevallen. In crisissituaties 
is een veiligheidsknop voor de chauffeurs onmisbaar. Die blijkt echter niet goed te werken. Eind 
november 2017 heeft FNV Streekvervoer hierover een brandbrief gestuurd naar de directie van Arriva 
Nederland.Hierop is door Arriva niet gereageerd. Op 8 januari 2018 heeft de fractie van GroenLinks 
hierover een gesprek gevoerd met een bestuurder van FNV Streekvervoer. 
1. Is het College bekend met het feit dat de veiligheidsknoppen pas na 3 tot 4 seconden werken en 
dat dan in crisissituaties erg lang kan zijn? 
2. En is het College ervan op de hoogte dat de communicatie met de verkeersleiding soms hapert 
door niet goed werkende microfoons? 
3. Is het College bereid in het kader van het landelijk Actieprogramma Sociale Veiligheid in het 
Openbaar Vervoer hierover op korte termijn in overleg te treden met Arriva? En hierover te 
rapporteren aan Provinciale Staten?" 
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